
公報編號 Journal No.: 490                公布日期 Publication Date: 24-08-2012 
分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品／服務說
明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 
sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published 
 

1/4 
 
 

 

 

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處 
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department 
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region 

 
 

 

在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品／服務說明 

 
商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要
求。 
 
根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條，任何聲稱受擬作出的修訂影響的
人，可在本公告公布的日期後三個月內，採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如，
若果公布日期爲 2003 年 4 月 4 日，則該三個月的最後一日爲 2003 年 7 月 4 日。)
異議通知須載有提出異議的理由的陳述，該陳述尤須解釋如作出修訂，異議人會如
何受有關修訂影響，以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46
條。異議人須在提交異議通知的同時，將該通知的副本送交有關申請人。 
 
根據《商標規則》第 95 條，提交異議通知的限期不得延展。 
 

REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES 
AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED 

     
The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of 
applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). 
 
Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming 
to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of 
this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the 
publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 
2003.)  The notice of objection shall include a statement of the grounds of 
objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be 
affected by the amendment and why in the objector’s opinion the amendment would 
be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance.  The objector shall, at 
the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the 
applicant of the application in question.  
 
It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time 
cannot be allowed for filing the notice of objection. 
 
[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
300619786 
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[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

KABUSHIKI KAISHA SUGAR MATRIX (SUGAR MATRIX CO., 
LTD.) 
2-12-15, EBISU-MINAMI, SHIBUYA-KU, TOKYO 150-0022, 
JAPAN 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

WENPING & CO. 
1701 Tung Wai Commercial Building,  
111 Gloucester Road,  
Hong Kong 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

N/A 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

14, 16, 18, 25 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

30-03-2007 

 
申請人擬刪除類別 18 的貨品／服務說明。 
The applicant proposes to delete the specification in Class 18. 
 
 

 
 
[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
301716598 

[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

LG Jeonja Joo-Sik-Hoi-Sa (LG Electronics Inc.) 
20, Yeouido-dong Yeongdeungpo-gu Seoul 150-721 KOREA, 
REPUBLIC OF 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

Deacons 
5TH FLOOR, ALEXANDRA HOUSE, 
18 CHATER ROAD, CENTRAL, 
HONG KONG 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

N/A 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

9 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

01-06-2012 



公報編號 Journal No.: 490                公布日期 Publication Date: 24-08-2012 
分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品／服務說
明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 
sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published 
 

3/4 
 
 

 
申請人擬修訂類別 9的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 9 to read as follows: 
類別 Class 9 
Telephone sets; Wireless Telephone sets; Portable communications apparatus namely 
Handsets, Walkie-Talkies, Satellite Telephones and Personal digital assistants [PDA]; 
Mobile phones; MPEG audio layer-3 [MP3] players; Television receivers; Television 
remote controllers; Chips for improvement of Television image quality; Universal Serial 
Bus [USB] drives; Digital Media Broadcasting [DMB] players; Headsets for mobile phones; 
Portable Chargers for electric batteries; Electronic Photo Albums; Digital Picture 
Frames for displaying digital pictures; Monitors for computer; Lap Top computers; 
Computers; Digital Versatile Disc [DVD] players; Portable hard disk drives; Apparatus 
for recording, transmission or reproduction of sound for use in telecommunications; 
Stereos; Digital Versatile Disc [DVD] players for home theaters; Speakers for home 
theaters; Audio-Video [AV] receivers for home theaters; Projectors for home theaters; 
Integrated circuits; Audio Receivers; On Board Units and Electronic toll smart cards 
for easy pass in highway; Transponders, namely, electronic terminals equipped in 
vehicles for electronic commercial transactions; Digital signage; Thermal printers; 
Digital colour printers; Laser printers; Ink jet printers; Colour printers; Printers 
for use with computers; Solar batteries; Digital voice recorders; Videocassette 
recorders; Network monitors; Electronic Notepads [E-Notes]; Tablet Personal Computers 
[PC]; Interactive electronic white boards; Settop boxes; Downloadable image files 
accessible via the Internet; Electronic downloadable publications; Monitors for video 
conference; Speakers for video conference. 
 
 

 
 
[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
302173275 

[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

InterContinental Hotels Group (Asia Pacific) Pte. 
Ltd. 
230 Victoria Street, #13-00 Bugis Junction Towers, 
Singapore 188024 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

Deacons 
5th Floor 
Alexandra House, Central 
HONG KONG 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

N/A 

[511]   類別編號： 9, 16, 24, 25, 35, 36, 41, 43 
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Class No.:       
[442] 公布獲接納註冊申請日 

期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

10-08-2012 

 
申請人擬修訂類別 24 的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 24 to read as follows: 
類別 Class 24 
Cloth; plastic material (substitute for fabrics); wall hangings of textile; felt; 
towels of textile; table napkins of textile; bath towel; pillow towel; floor towel; bed 
covers; bed clothes; table cloths (not of paper); washing mitts; Hada (a piece of silk 
used as a greeting gift among the Zang and Mongol nationalities); flags (not of paper); 
shrouds. 
 
 

 


